

275. 橫濱正金銀行預金(官金及公金預金、普通預)

Table with columns for year (年次), official/public funds (官金及公金預金), and general funds (普通預金). It includes sub-columns for total and year-end balances for each category.

276. 橫濱正金銀行貸出金(政府貸上金、普通貸付金)貸付金

Table with columns for year (年次), government loans (政府貸上金), and general loans (普通貸付金). It includes sub-columns for total and year-end balances for each category.

277. 橫濱正金銀行諸手形(送金手形、爲換預金手形、割引手形又ハ買入爲換手形、利付爲換手形、代金取立手形) 自明治三十二年同四十五年大正元年

本表ハ橫濱正金銀行ニ於テ取扱ヒタル手形ノ全體ニアラス單ニ内國本支店ヨリ他ヘ又他ヨリ同本支店ヘ向ケ取扱ヒタル爲換ノミニテ在外支店出張所又ハ是等ト其他ノ外國都邑トノ取引ハ包含セズ次表モ亦同シ

Table with columns for year (年次), remittance forms (送金手形), exchange forms (爲換預金手形), discount forms (割引手形), and other forms (代金取立手形). It includes sub-columns for various locations and types of transactions.

金)借入金及再割引手形 自明治三十二年同四十五年大正元年

Table with columns for year (年次), loans (借入金), and discount forms (再割引手形). It includes sub-columns for total and year-end balances for each category.

年末殘高抵當別及割引手形 自明治三十二年同四十五年大正元年

Table with columns for year (年次), collateral types (抵當別), and discount forms (割引手形). It includes sub-columns for total and year-end balances for each category.

278. 道府縣橫濱正金銀行諸手形(送金手形、爲換預金手形、割引手形又ハ買入爲換手形、利付爲換手形、代金取立手形) 明治四十四年

Table with columns for prefecture/county (道府縣), remittance forms (送金手形), exchange forms (爲換預金手形), discount forms (割引手形), and other forms (代金取立手形). It includes sub-columns for various locations and types of transactions.

278. 道府縣橫濱正金銀行諸手形 (送金手形、爲換預金手形、割引手形)

Table with columns for '道府縣' (Prefecture/County), '送金手形' (Remittance), '爲換預金手形' (Exchange Deposit), '割引手形又ハ買入爲換手形' (Discount or Purchase Exchange), '利付爲換手形' (Interest-bearing Exchange), and '代金取立手形' (Cash Collection). Rows list various prefectures like 東州, 本州, 九州, 沖北, 支那, etc.

又ハ買入爲換手形、利付爲換手形、代金取立手形) 明治四十四年

續

Table with columns for '地方' (Place), '送金手形' (Remittance), '爲換預金手形' (Exchange Deposit), '割引手形又ハ買入爲換手形' (Discount or Purchase Exchange), '利付爲換手形' (Interest-bearing Exchange), and '代金取立手形' (Cash Collection). Rows list various international locations like 印度地方, 歐羅巴洲, 亞米利加洲, etc.